
Generálny štrajk? Zodpovednosť spoločná a
zodpovednosť každého z nás jednotlivo
- CZ24 News | 9. prosince 2021

SLOVENSKO: Jednotlivec versus covid 19 a jeho osobná zodpovednosť za vlastné rozhodnutie v
súvislosti s očkovaním bolo nosnou témou predošlých častí.

Témou tohto článku je naša spoločná zodpovednosť a zároveň zodpovednosť každého z nás jednotlivo
za Slovensko.

Nie som zástancom radikálnych silových riešení, pretože krv má prúdiť v cievach, a nie tiecť po
uliciach.

Aktívny generálny štrajk je krajným riešením – riešením, ak už všetko zlyhalo, ak niet inej
cesty!

Prečo? Nie je problém nahnať ľudí do ulíc. Problémom v dnešnej vypätej situácii je uriadiť ľudí na
uliciach v takých medziach, aby generálny štrajk slúžil na dosiahnutie deklarovaných cieľov
a nezvrhol sa na neovládateľný besniaci a lynčujúci dav, túžiaci po pomste. Je množstvo ľudí, ktorí
utrpeli buď osobne (zdravotne, ekonomicky), alebo niekto im veľmi blízky v dôsledku
„protipandemických opatrení“ nalinkovaných vládou skrze ÚVZ a najmä množstva malých i
veľkých tyranov, ktorých osobný fašizmus vo vzťahu k iným sa zaskvel v plnej nahote
naprieč všetkými sektormi zdola až nahor.

Preto témou je pasívny generálny štrajk a pôvodne som tento článok plánoval písať zhruba v tomto
štýle: V jednej nie až tak malej firme vyriešili šikanu ÚVZ voči neočkovaným zamestnancom a vládny
tlak na očkovanie  takto: nakúpili do firmy pre zamestnancov pľuvacie testy. Zamestnanci spokojní,
zámestnávateľ tiež.

To jest, ako pasívnou formou generálneho štrajku zachrániť ešte aspoň to, čo ešte z hospodárstva
Slovenska v slovenských rukách zostalo. Pretože jak zamestnávateľom, tak aj zamestnancom je jasné,
že jeden bez druhého neprežijú… A ak sa my budeme aj naďalej žrať medzi sebou, tak je len
otázkou času, kedy nás všetkých zožerú tí spoza hraníc…

Avšak v posledné dni nadobudli udalosti spád a ozvučila sa aj téma SNP.  A v súvislosti s ním je
základnou otázkou načasovanie a hlavne miera krvavosti – ideálne bez krvi.

Pokiaľ sa na túto otázku pokúsim dať odpoveď, v krátkosti zhrniem tie najzávažnejšie udalosti u nás
doma a vo svete v súvislosti so Slovenskom.

1.Ústavný súd rozhodol vo veci podnetu generálneho prokurátora M. Žilinku a rozhodol presne
v štýle všetkých svojich doterajších rozhodnutí od nástupu tejto vlády. To hlavné zostalo stále
nezodpovedané, pretože nikto doposiaľ svoj podnet presne nevymedzil a vždy nechal ÚS možnosť sa
vyjadriť k veci, a zároveň nie až tak k veci. Pretože základnou otázkou je to, či sú doteraz vydané
Vyhlášky ÚVZ zákonné, ak platí druhý stupeň ohrozenia verejného zdravia, vyhlásený ešte
P.Pellegrinym. (Mám za to, že ho doteraz nikto neodvolal, ak sa mýlim – opravte ma). V súvislosti
s týmto rozhodnutím ÚS však ani nie je tak dôležitý reálny a objektívny obsah tohto rozhodnutia,
ktoré opätovne fundovane zhodnotil Š.Harabin
(https://www.infovojna.sk/article/mikasove-vyhlasky-su-nulitne-ustavny-sud-iba-konstatoval-ze-uvz-je-
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sucastou-vykonnej-moci-ktory-je-opravneny-vydavat-vyhlasky-ako-vseobecne-zavazne-pravne-
predpisy-a-su-preskumatelne-v-sudnom-konani-vyhlasil-harabin-v-reakcii-na-verdikt-us-sr ), ale to, čo
I. Matovič v ten deň riadne zapotil – po rozhodnutí ÚS sa vyjadril, že teraz sa už môže presťahovať na
Trenčiansky hrad a bude z neho nový pán Váhu a Tatier.

 

 

2. Matovič je opäť premiérom? Takýto omyl sa dlho nestal, upozornil Nový čas. Alebo ide o
zbožné želanie úradníka Úradu vlády? V stredu schválila vláda návrh odmeňovať 500-
eurovým poukazom dôchodcov, ktorí sa dajú zaočkovať. Následne to išlo ako návrh na
skrátené legislatívne konanie do parlamentu.  V návrhu zákona si Matovič s Hegerom opäť
otočili úlohy, ako vtedy 1. apríla. Líder OĽaNO sa vrátil do kresla premiéra a Heger, politik z
dúbravského paneláku, sa opäť poslušne vrátil na ministerstvo financií. Tak to aspoň vyplýva z
návrhu novely zákona, ktorý v stredu vláda predložila na rokovanie parlamentu. O novele zákona č.
67/2020 Z. z., ktorou sa zavádza 500-eurový bonus pre očkovaných seniorov má hlasovať parlament v
zrýchlenom konaní. Pod zákonom sú za vládu len dva podpisy: Prvý patrí Igorovi Matovičovi,
ktorý je na tomto zásadnom dokumente uvedený ako „predseda vlády Slovenskej
republiky“… https://www.hlavnydennik.sk/2021/12/02/matovic-je-opat-premierom

3. Apoštolský nuncius pri Európskej únii arcibiskup Aldo Giordano zomrel vo štvrtok vo veku 67
rokov na následky ochorenia Covid-19, ktoré mal dostať počas septembrovej návštevy pápeža
Františka na Slovensku. Informoval o tom taliansky denník La Stampa (v preklade z tal. Tlač – niekto
zatlačil – pozn. aut.). Neapolský denník Il Mattino (v prekl. z tal. Ráno – Úsvit – záver Twilight ságy –
pozn. aut.) píše, že počas záverečného dňa Františkovej návštevy na Slovensku sa v Šaštíne nakazili
desiatky cirkevných hodnostárov vrátane kardinálov, medzi nimi aj vtedajší predseda Rady
európskych biskupských konferencií kardinál Angelo Bagnasco a tiež niekoľko nunciov. Ako uvádza
ďalej Il Mattino, Giordano “nemal ukončený vakcinačný cyklus”. Hospitalizovaný bol na jednotke
intenzívnej starostlivosti v univerzitnej nemocnici v belgickom Leuvene, kde aj zomrel. Talian
Giordano sa stal vatikánskym nunciom pri EÚ v máji tohto roku, keď nahradil francúzskeho
arcibiskupa Alaina Lebeaupina.Tlačová kancelária Konferencie biskupov Slovenka poprela, že by sa
taliansky arcibiskup Aldo Giordano nakazil ochorením Covid-19 na Slovensku. Vo svojom stanovisku
KBS uviedla, že počas apoštolskej cesty Svätého Otca 12. – 15. septembra arcibiskup Slovensko
nenavštívil, a teda nebol ani na slávnostnej svätej omši v Šaštíne. “Správa o tom, že zomrel
arcibiskup Aldo Giordano, sa nás všetkých bolestne dotkla a je nám veľmi ľúto, že nás tento
vzácny duchovný otec a významný diplomat opustil,” uviedli biskupi.
https://www.ta3.com/clanok/220043/vatikansky-nuncius-zomrel-na-covid-nakazil-sa-zrejme-pocas-nav
stevy-papeza-na-slovensku

4. Silný prejav V.Putina počas oficiálneho prijatia zahraničných veľvyslancov. Odporúčam pozorne
vypočuť si príhovor V.Putina k veľvyslancovi Slovenskej Republiky Ľ.Rehákovi ako k prvému!!! v čase
od 3:03: „Máme záujem o rozvoj vzťahov so Slovenskou republikou na princípe dobrých susedských
vzťahov a vzájomnej úcty so zreteľom na kultúrnu a duchovnú blízkosť národov dvoch krajín.
Spoločná je stránka histórie v boji s nacizmom. Žiaľ, v súčastnosti sú politické kontakty
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obmedzené (ale aj vo význame ohraničené – pozn. aut.). Ale ak je slovenská strana pripravená,
bolo by možné vrátiť sa k tej vzájomne výhodnej a konštruktívnej spolupráci, ktorá bola
mnoho rokov medzi našimi štátmi podporovaná a bola v prospech našich národov.“
https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=YW-A3W-hWRQ

5. Minoritné votum Maďarska: vyhlásenie Szijjárta. Minister zahraničných vecí Maďarska Peter
Szijjarto vystúpil vo vysielaní televízneho kanálu Russia Today. Maďarský minister vyhlásil, že nikto
v EU si nepraje vojnu s Ruskom a všetci na Západe robia všetko možné, aby sa vyhli konfliktu. Táto
pasáž je vnútorne rozporuplná… Prečo? Viac tu:
https://www.novarepublika.cz/2021/12/minoritni-votum-madarska-prohlaseni-szijjarta

6. Odpis covid agendy v priamom prenose z oboch krídel GP – kontinentálneho – žaloba WHO, viď.
tu: https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4266/konec-omikronu-v-rusku/post-46388#post-46388
a atlantíckeho – sudca rozhodol o priebežnom zverejňovaní 500 strán mesačne, takže svetová
spoločnosť bude priebežne inFormovaná podľa potreby, viď. tu:
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokume
ntov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/post-46400#post-46400
(pozri celé vlákno), z ktorého vyberám to najpodstatnejšie od Mira Šteca:
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokume
ntov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/1#post-46552

Do pozornosti ešte dávam Sobotné dialógy Slovenského rozhlasu, kde neúprosnej dôraznosti pri
vyžadovaní konkrétnych odpovedí na konkrétne otázky reportérky boli vystavení poslanec M. Svrček
za Sme rodina a poslanec R. Raši za Hlas (https://www.rtvs.sk/radio/archiv/1134), kde bol aj
ozvučený neutíchajúci boj medzi I.Matovičom a R.Sulíkom – tentokrát  predmetom sporu medzi nimi
sa stal spôsob motivácie seniorov k očkovaniu. Niekto by to mohol nazvať bojom nanajských
chlapcov. Ale je to isto len boj nanajských chlapcov?

R. Sulík je považovaný za „bieleho koňa“ nemeckej a rakúskej priemyselnej a podnikateľskej lobby,
ktorá sa pomaly, ale isto zmocňuje nášho hospodárstva, pôdy a lesov. O jeho holdovaniu drogám sa
už otvorene hovorí skoro všade. Táto kombinácia je pre Slovensko doslova zničujúca. O úlohe drôg
ako kľúča pre vstup do psychiky jedinca za účelom jeho podvedomého ovládania je v prácach KSB
písané jasne. Veď aj tá povestná fajka „mieru“ z rúk severoamerických šamanov mala ten istý účel –
kľúč pre vstup do psychiky toho, kto tú tabakovú drogu prijal.

I. Matovič – prívlastky, ktorými ho častuje verejnosť, hovoria za všetko: blázon, psychicky chorý,
Matelko, a obľúbené titulovanie z úst Ľ. Blahu – jeho psychorodie… To, že psychika I.Matoviča nie je
bežnou normou, je asi každému z nás zrejmé. Ale sú všetky bláznivé nápady a výstrelky Matoviča
skutočne bláznovstvom? Posúďte sami (nasledujúce verše vznikli už dávnejšie, avšak ich zverejnenie
v čase vzniku nebolo vhodné. No doba pokročila a čas na skrývačku skončil.):

Igor Matovič v rádiu Expres:

“Nech mi kľudne pichnú desať vakcín,

aj keď zomriem, mne je to už jedno!“

No, môže človek aspoň trocha uvažujúci

a aspoň trocha znalý veci,

nemať nášho Matelka rád?

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=YW-A3W-hWRQ
https://www.novarepublika.cz/2021/12/minoritni-votum-madarska-prohlaseni-szijjarta
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4266/konec-omikronu-v-rusku/post-46388#post-46388
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/post-46400#post-46400
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/post-46400#post-46400
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/1#post-46552
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/1#post-46552
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/1#post-46552
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4268/fda-ziadalo-utajenie-ockovacich-schvalovacich-dokumentov-na-55-rokov-sudca-rozhodol-o-priebeznom-zverejnovani-kazdy-mesiac/1#post-46552
https://www.rtvs.sk/radio/archiv/1134


Už pár dní tvrdím: “Vybozkať!”

Matovič – vraj psychopat…

Nie! – ja vravím: “Šašo!”

Svoju úlohu zvláda skvele.

Neviňte hlupáci dvorného blázna za to,

že nepočúvali ste, čo medzi rečou melie,

a sami ste zabudli na to dávne, no stale aktuálne:

“Čo povedať iný nesmie,

má dvorný šašo dovolené!”

Kto aspoň trocha múdry je,

ten jeho rečiam pozornosť venuje.

Plačeš, že testovať ťa donútil.

Že dobrovoľné… A snáď nie?

Že všelijakým obmedzením pohrozil?

Aby si videl svoje zotročenie,

On ti len zrkadlo jeho miery nastavil!

No, blázni, slniečkári, “svedkovia Matovičovi”, liberáli,

“vymyté mozgy”…, no aj človek inak normálny,

no, teraz médiami zbláznený a opantaný strachom

nepočúval, čo medzi rečou Igor hovorí,

a s bláznami stál v daždi v radoch…

Za modrý zdrap papiera sa korí

na zdanlivú slobodu.

Antigén test vraj zadarmo…

Ak tomu veríš – tu radiť darmo!

Veď tu ide o genocídu a porobu!

“Aj keď si negatívny, nie si negatívny!”

Čo za svinstvo pchali pod šišinku mozgovú?



Aby si bol viac ako rádioaktívny, a potom ťa vypli?

Skoro na smrť Lúč-anského v base ubili,

Čierni diabli tým Mieru prekročili…

Papa rímsky zakročil – čiernej vdove

pohrozil, predal dary na prímerie a “noty”…

Tento raz pred kameru v bielom Nove

i pandemickú komisiu do roboty

prizvala. Rodina, zdravie, príroda, imunita a rúška dole,

no aj záhadná bublina…

Pred inou kamerou “šúcha boty”

vraj “spravodlivosť” s generálom väzníc v tandeme.

Krúti sa jak záhradná hadica, no my pravdu vieme.

Máte, čo skrývať… radšej sa berte do roboty,

Chystáte reformu súdov? My spravodlivosť chceme!

Nevinná Judita sedí v base – opäť rozsudok Pilát-ov…

Reforma súdov na spravodlivosť: neminie trest skutočných vrahov.

A Pilát-ová si ruky neumyje!

Na Lúč-anského čierni sadisti siahli –

Ej, Božia spravodlivosť hrozí – tak sa stiahli, diabli!

No,trestu už teraz nikto neujde…

Čo to? Čo sa stalo?

Matovič, alebo v Matovičovi? akoby štátnik prehovoril:

“Vírus nie je silnejší, len my sme slabší.”

(Pravdu máš, nie vírus, ale maska na ksichte, strach a stres nás oslabil.)

Bludy z každej strany nám mysle opantali,

Zdravý rozum a pud  sebazáchovy sme zavrhli…

(Sedliacky rozum a skúsenosti predkov našich –

To preto nás od našich starkých odizolovali a kántria ich.)



Čím skôr si mysle s verejným záujmom, a nielen svojím, skalibrujeme,

(Verejným a nielen svojím… Verejným – čo zase zabúda?

Žiadna tentoraz! – slovanský jazyk je pravý a obrazy nezamieňa, ani nezabúda:

Verejný – pre verejnosť – pre ľud… A to: ja, ty, on… to my ľudom sme!)

Tým skôr z tmy, ktorú najbližšie týždne zažijeme, vystúpime.

(Ach, Bože, čo zase na nás šijú. Kde to žijeme, kde to sme?!

Luna ide do splnu, aj v Twilight ságe – “Zatmenie” sa pred finále ako u nás zatmelo.

Čo sa to na nás chystá? Aha, už viem: V Bruseli nemecké Lajno škúli po čiernom fúziku.

Genocídy na Slovanoch sa jej zachcelo,

Vakcíny sú už tu! Tak na Slovensko s nimi! …hoc aj na fúriku.)

Očkovať, neočkovať? Ak si rozumu veľa nepobral, aspoň Matoviča dobre počúvaj!

Už raz naznačil symbolicky: “Sľúbil som, že sa očkovať dám.

No, aby sa všetkým ušlo, tak bude fér, že ja posledný – ako kapitán.”

Človeče rozmýšľaj, čo vlastne povedal!

Loď ide ku dnu, úplne všetci sú už z nej preč – až potom kapitán…

No, jasné: Ak, ako kapitán – tak potom nikdy!!!

To by už tú vakcínu pred ním každý v tele mal…

Aj, ty, aj on, aj ja, všetci do jedného. A vakcín i času málo…

A navyše Lúč-anský v Trenčíne leží…

Ech, keby tu teraz Matúš Čák Trenčiansky ožil! Žeby…?

Ten by “turka” hnal, a tí, čo tu bašovali,

Do hradnej temnice s nimi, pokiaľ by nesplatili, čo nakradli a ublížili!

Či s nimi, ako oni naložiť? “Kopom do hlavy oko vybiť?”

Nie, nebudeme ako oni. Škoda si ruky temnom špiniť!

Budete studne kopať! Ako Omar…

Bo treba vodu mŕtvu a i živú. Studne budete kopať do úmoru

Aby ste aj vy z nej pili a pochopili, že do ľudí sa kopať nemá!

Matúš Čák Lúč-anský…



Ale i Matovič sa činí, dokončím, čo minule povedal:

„Držme si palce, dobre bude, aj keď tomu ani veriť už nechceme…”

Igorko teraz napráva, čo sa dá…

Neveríš? Tak posúď sám:

Šašo opäť v Exprese kotrmelec spravil:

“Nech mi kľudne pichnú desať vakcín,

aj keď zomriem, mne je to už jedno“ – hrdinsky vyhlásil.

Ozaj je ti to už jedno? Ozaj taký hrdina? Tak  prečo si pozitívnym?

Aj Naď, aj Remišová, aj Macron v Gálii… I Zuzka už sedí doma. Čoho sa boja?

Aha…Už som pochopil: čo iný nesmie,

a šašo povedal: Deväťdesiat dní imúnny!

Aj proti vakcíne! A ešte svedomie.

Výhrada svedomia – toť argument silný,

Veď Zmluva so Svätou stolicou…

Vo Vatikáne čierna vdova ako v piete s čiernym závojom

(už si nás pochovala?) stála pred Patrónky Slovenska obrazom.

A pápež sa v obraze ako tieň zrkadlil za čiernym závojom…

„Držme si palce, dobre bude, aj keď tomu ani veriť už nechceme…”

Za chvíľu tma končí… Blíži sa zimný Slnovrat. No, pozor tentoraz!

Ešte týždeň Luna mocnie – nech nespáli nás splnu temný mráz.

Až potom tma končí… A na Nový rok, o kurací krok viac Svetla Lúč…

A v tomto duchu sú aj 500€ poukážky pre dôchodcov na “tobogan a lyžiarske vleky”. Je to isto
ponuka, ktorá sa neodmieta? Viď. tretí obrázok tu:
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/656/vtipy/7#post-45729  Alebo sa cieľová skupina rozhodne
radšej tak, ako na tomto obrázku:  https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/656/vtipy/7#post-46463 ?

Nakoniec si I.Matovič svoj návrh do skráteného legislatívneho konania v parlamente presadil.

A tento zdanlivo bezvýznamný víťazný revanš po jarnej prehre (keď namiesto očakávaného odchodu
R.Sulíka a SaS z vlády zrazu po exorcistickom polnočnom rituáli arcibiskupa Orosza odchádza z
postu premiéra I.Matovič a odstupuje aj jeho minister zdravotníctva M. Krajčí) v tejto bitke s
R.Sulíkom v kontexte vyššie uvedeného bodu 2 – Matovič opäť premiérom? nesie výraznú
symboliku podčiarknutú jeho vyjadrením z 1.12.2021, že teraz sa už môže presťahovať na
Trenčiansky hrad a bude z neho nový pán Váhu a Tatier.

https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/656/vtipy/7#post-45729
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Pán Váhu a Tatier – Matúš Čák Trenčiansky – posledný palatín-miestodržiteľ arpádovského Uhorska,
pokračovateľa Svätoplukovej Veľkej Maravy, rozhodujúcu bitku pri Rozhanovciach s bielym koňom
Svätej rímskej ríše Karolom I Róbertom I. Anjou za výdatnej pomoci rádu Johanitov prehral, no idey
a tradície arpádovského Uhorska/Veľkej Maravy udržal v „Matúšovej zemi“ (t.j. na prevažnej časti
Slovenska) až do svojej smrti.

I.Matovič – „nový pán Váhu a Tatier“? – ak si pozorne vypočujete vyššie uvedené Sobotné dialógy zo
4.12.2021, tak on sa takto autokraticky aj skutočne správa, a čuduj sa svete, koalícia sa mu aj
podriaďuje. Aj ten neutíchajúci boj medzi I.Matovičom a R.Sulíkom je v zmienenej relácií ozvučený.
(Všetci si viac-menej pamätáme niektoré epizódy z obdobia politickej angažovanosti I.Matoviča. Ak si
to však prečítame vcelku, tak to je už „riadna káva“ –
https://sk.wikipedia.org/wiki/Igor_Matovi%C4%8D ).

Myslím si, že momentálne je I.Matovič na víťaznom pochode  v tomto boji (o 500€ poukážky vôbec
nejde) a podobný zásah ako na jar, ktorý zvrátil doslova istú výhru I.Matoviča, tentokrát nehrozí.
Varovanie z Vatikánu – smrť apoštolského nuncia Alda Giordana, zdá sa, bolo dostatočné: “Správa o
tom, že zomrel arcibiskup Aldo Giordano, sa nás všetkých bolestne dotkla a je nám veľmi
ľúto, že nás tento vzácny duchovný otec a významný diplomat opustil.”

Vyzerá to tak, že biskupi ako celok pochopili, otázkou je, či aj každý jednotlivo. No toto varovanie sa
netýka len KBS ale aj p-rezidentky Z.Čaputovej a dokonca aj Ursuly von der Leyen. Ich okultný
pozdrav, charakteristický pre určité spolky (a ako sa vraví: kamarátske spolky – čertove volky),
nezostal bez povšimnutia verejnosťou, viď. druhý obrázok v tomto článku:
https://oracle911blog.wordpress.com/2021/12/06/toto-je-zlocinecka-skupina/ . Predsedkyňa
Európskej komisie Ursula von der Leyen – Uršuľa z Lejenu…, a kde to zomrel apoštolský nunciuspri
Európskej úniiarcibiskupAldo Giordano? V Leuvene – Lojvene – Lejvene – Lejene...

Ľ.Blaha vo svojom statuse
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/751/blaha-a-jeho-perli%C4%8Dky/5#post-46677 pripomenul
výročie uväznenia a následnej smrti M.Lučanského: „…keď raz prídu o moc, smrť generála
Lučanského bude vyšetrená. Rovnako ako jeho “samovylupovanie oka”. Rovnako ako kruté
zaobchádzanie a odopieranie styku s rodinou…“ …a šušká sa nielen to, že vraj existuje nejaký
súkromný archív M.Lučanského, ale aj to, že ešte počas činnej služby neunikli jeho pozornosti
aktivity určitých, okultizmus praktikujúcich skupín na Slovensku.

I.Matovič – „nový pán Váhu a Tatier“…

Igor (ospravedlňujem sa za tykanie), a uvedomuješ si vôbec, do akej matrice a egregoru si vstúpil?
Vieš, s čím sa zahrávaš? Je jeden taký na Slovensku, čo sa nechal svojho času titulovať ako „čierny
pán Váhu a Tatier“ a skončil vo väzení.

Zopakujem: Pán Váhu a Tatier – Matúš Čák Trenčiansky – posledný palatín-miestodržiteľ
arpádovského Uhorska, pokračovateľa Svätoplukovej Veľkej Maravy, rozhodujúcu bitku pri
Rozhanovciach s bielym koňom Svätej rímskej ríše Karolom I Róbertom I. Anjou za výdatnej pomoci
rádu Johanitov prehral, no idey a tradície arpádovského Uhorska/Veľkej Maravy udržal v „Matúšovej
zemi“ (t.j. na prevažnej časti Slovenska) až do svojej smrti.

Igor, tu sranda končí. Vyhlásil si, že teraz sa už môžeš presťahovať na Trenčiansky hrad a bude z
Teba nový pán Váhu a Tatier. Tie slová už nemožno vziať späť – tu končia všetky šaškárne. Buď
naplníš odkaz Matúša Čáka Trenčianskeho – obnovíš suverenitu Slovenska a idey arpádovského
Uhorska/Veľkej Maravy, alebo Ťa to neúprosne zomelie.
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Aj keď “Čo povedať iný nesmie, má dvorný šašo dovolené!”, tak to neznamená, že môže bez
následkov povedať hocičo. Neviem, či to bolo z Tvojej hlavy, či Ti to niekto “pošepol” – no vyriekol si
to Ty!

Chceš z tejto šlamastiky von, chceš sa vyhnúť porážke pri Rozhanovciach, chceš vôbec prežiť? No,
pokiaľ Ti “pošepnem”, ako na to, musíme si všetci uvedomiť jedno:

O osude a budúcnosti Slovenska je rozhodnuté. Koncepciou rozvoja nového Slovenska
navonok je Slovensko ako most medzi Východom a Západom. Slovensko nikdy viac ako
bojisko medzi Východom a Západom, ale Slovensko ako územie tvorivého konkurzu toho
najlepšieho jak z Východu, tak zo Západu – Slovensko ako most, ktorý spája.

Tak ako je globalizácia objektívnym nespochybniteľným faktom, tak aj tento obraz
budúcnosti Slovenska je fakt objektívny. Otázkou je subjektivita tohto tvorivého konkurzu.
Buď to bude v našej aktívnej (spolu)réžii s našim nezameniteľným tvorivým vkladom, alebo
budeme len štatistami – pasívnymi pozorovateľmi, v lepšom prípade hercami réžie zvonku.

Možno si niekto o mne pomyslí: „Snívaj chlapče…“ Snívam, fantazírujem? A o čom potom boli slová
V.Putina k veľvyslancovi Slovenskej republiky Ľubomírovi Rehákovi (viď. bod 4)?

   A teraz to pošepnutie, Igor: „Ak už nový pán Váhu a Tatier, tak aj s novou vlajkou – vlajkou
suverénneho Slovenska – skutočného mosta toho najlepšieho z Východu a Západu. Jej obraz nájdeš
tu: https://oracle911blog.wordpress.com/2021/07/28/snp-pokracovanie-6-vlajka/

Tak čo, Igor – trúfneš si? A trúfneš si aj na tú červenú vlajku SNP II – prvú v poradí vo vyššie
uvedenom linku? Akože to znelo posolstvo V.Putina pre Slovensko? „Máme záujem o rozvoj vzťahov
so Slovenskou republikou na princípe dobrých susedských vzťahov a vzájomnej úcty so zreteľom na
kultúrnu a duchovnú blízkosť národov dvoch krajín. Spoločná je stránka histórie v boji
s nacizmom. Žiaľ, v súčastnosti sú politické kontakty obmedzené (ale aj vo význame ohraničené –
pozn. aut.). Ale ak je slovenská strana pripravená, bolo by možné vrátiť sa k tej vzájomne
výhodnej a konštruktívnej spolupráci, ktorá bola mnoho rokov medzi našimi štátmi podporovaná
a bola v prospech našich národov.“ A kto si ich za Slovensko vypočul priamo? Veľvyslanec SR
Ľubomír Rehák.

Ľubomír Rehák – rytier Posvätného vojenského Konštantínskeho rádu sv. Juraja (historický
dynastický rád franko-neapolskej vetvy kráľovského domu Bourbonovcov Dvoch Sicílií) v triede
Komandéra za zásluhy s hviezdou. Má tiež privilégium symbolického občianstva londýnskej City a je
držiteľom Pamätnej plakety Stromu pokoja (mimovládna organizácia Servare et Manere,
Slovensko).… Posvätný vojenský Konštantínsky rád sv. Juraja je “armádou Jezuitov v službách
Vatikánu”.
(https://oracle911blog.wordpress.com/2021/12/02/perdere-populus-primum-deinde-imperare-humani
tas/#comment-17399).

Ľubomír Rehák – veľvyslanec SR, alebo veľvyslanec Vatikánu?  A čo takto: Veľvyslanec SR a zároveň
veľvyslanec Vatikánu!, a presnejšie pápeža, pretože jezuiti boli vždy v priamych službách pápeža
(https://sk.wikipedia.org/wiki/Ign%C3%A1c_z_Loyoly  – prečítajte si to veľmi pozorne). Ja dám do
pozornosti toto: v mariánskej svätyni Aránzazu prebdel celú noc pred milostivou sochou Panny
Márie… … Jeho najbližším cieľom bolo známe mariánske pútnické
miesto Montserrat neďaleko Barcelony. Tam chcel aj navonok dokončiť zmenu, ktorá sa v ňom
odohrala po zranení v Pamplone. Do pútnického strediska, ktoré spravovali benediktíni, prišiel okolo
20. marca. Po trojdňovej príprave si vykonal všeobecnú spoveď z celého dovtedajšieho života. Mulicu
daroval kláštoru, zbrane dal zavesiť medzi votívne dary k milostivej soche Panny Márie a
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rytierske šaty dal jednému žobrákovi. Potom si obliekol vrecovité pútnické rúcho, ktoré si zaobstaral
cestou pred príchodom na Montserrat. Takto strávil celú noc pred sviatkom Zvestovania —
chvíľami kľačiac, chvíľami stojac — pred montserratskou Madonou. Ráno sa ako celkom nový
človek vydal na ďalšiu cestu… Škoda, že predovšetkým on a jeho spoločníci Peter Favre, František
Xaverský, Šimon Rodrigues, Diego Laínez, Alfonz Salmerón a Mikuláš Bobadilla si následnú zásadnú
chybu a spreneverenie sa poslaniu skrze pôvodné osvietenie pred sochou Panny Márie  – Ich prvým
spoločným formálnym úkonom bol sľub, ktorý urobili 15. augusta 1534 v kaplnke na
vrchu Montmartre za parížskymi hradbami. Sľubom sa zaviazali, že pôjdu do Svätej zeme, kde budú
v chudobe pracovať na Božiu oslavu a pre dobro duší. Keby sa však plánovaná cesta nemohla
uskutočniť do roka, ponúknu sa pápežovi, aby ich použil, ako bude chcieť-  neuvedomil do 
konca svojho života napriek reči Života a hlas vlastnej duše – Kvôli často opakovaným žlčníkovým
záchvatom mu lekári radili prerušiť štúdium a na istý čas odísť na vzduch rodného kraja. Úlohou
Ignáca z Loyoly bolo vybudovať armádu jezuitov v službách Panny Márie, a nie v službách pápeža,
a tobôž už nie na to, aby ich použil, ako chce. K tejto náprave došlo symbolicky až za čias pápeža
Jána Pavla II. – nie dogmatika, a femonológa – viď jeho tri návštevy Slovenska. Toto bolo opätovne
symbolicky potvrdené aj návštevou pápeža Františka, ktorá bola zavŕšená v šaštínskej bazilike
Sedembolestnej Panny Márie.

Slová V.Putina počas slávnostnej ceremónie boli adresované Ľubomírovi Rehákovi nielen ako
veľvyslancovi Slovenska, ale aj ako veľvyslancovi Vatikánu, a v podstate sú vyústením tohto:
https://oracle911blog.wordpress.com/2021/05/19/tretie-vyrocie-svadby-harryho-a-meghan/, čo našlo
odozvu už aj v takejto podobe
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/4211/chlapec-kter-eacute-mu-%C5%99-iacute-kaj-iacute-v-aa
cute-noce/1#post-45525 a v súvislosti so Slovenskom to znamená to, že ponuka „Slovensko ako
územie tvorivého konkurzu toho najlepšieho jak z Východu, tak zo Západu – Slovensko ako
most, ktorý spája“ bola prijatá nielen formálne.„Naša budúcnosť je tvorivá
spolupráca, mierové nebo nad hlavou a prekvitajúca zem pod nohami.“

   Avšak,Slovensko bude mať toľko suverenity a konceptuálnej samostatnosti v zmysle
vyššie uvedenej koncepcie rozvoja nového Slovenska dovnútra a navonok, koľko si jej v
najbližšom období vydobyjeme. Dvere sú otvorené, záleží, či nájdeme odvahu do nich
vstúpiť.“

Beda tým, ktorí budú tomuto procesu prekážať, či ho dokonca mariť! Varovanie neprišlo len
od atlantského krídla v podobe správy o smrti pápežského nuncia a v osobe rytiera armády jezuitov
v službe Vatikánu a v službe Panny Márie, ale aj od kontinentálneho krídla GP:
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/3829/informace-o-v-yacute-voji-kovid-fa-scaron-ozmu-v-igorst
-aacute-nu-2/2#post-46575

Navyše: „Na margo veci boli v Číne v tomto roku ukončené súdne procesy (trvali osem rokov),
súvisiace s divokou privatizáciou z 90. rokov. Desaťtisíce ľudí boli súdené, štyritisíc ľudí bolo
bytostných privatizérov, z toho tisíc bolo zahraničných. Zvyšok boli tí, ktorí sa buď priamo podieľali
na procesoch privatizácie, alebo „len“ prižmúrili oči, a tým nezabránili tomu procesu. Súd dal
privatizérom na výber: buď pôjdu všetci k stene aj s rodinami a popravia ich, alebo pôjde do
väzenia len privatizér a rodina prežije, ale všetok nakradnutý majetok im zoberú. Väčšina z nich si
vybrala druhú možnosť. Na základe týchto súdnych procesov sa vrátilo v Číne 122 triliónov jüanov
pod kontrolu štátu a 50 triliónov jüanov získali v hotovosti z bánk. Si Ťin-pching povedal, že týmto
bola nastolená spravodlivosť a to, čo bolo národné, sa vrátilo národu. Pointa je, že toto sa deje už
aj v Rusku a udeje sa to aj na
Slovensku.“ https://www.extraplus.sk/clanok/semanak-pytam-sa-zlocincov-v-nasej-vlade-prezidentsk
om-palaci-za-aku-cenu-zapredali-vlastny
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Podľa Jána Semaňáka „sa nateraz realizujú paralelne dva scenáre možného vývoja – príprava
totálneho kolapsu systému a zároveň príprava na „antropologický“ systém elít a ľudí obslužných, čiže
biorobotov. Ak by sa im nepodarilo presadiť antropologický systém, majú aj plán B, kúpili si Nový
Zéland, ktorý má byť chránený vojenskými základňami a novými atómovými ponorkami z územia
Austrálie. (1. Optimálny – ľudstvo môže prekonať krízovú situáciu, v ktorej sa nachádza. 2. Revolučný
– ľudstvo nielenže prekoná súčasnú krízovú situáciu, ale urobí aj revolučný skok do budúcnosti. Oba
tieto scenáre boli zavrhnuté z dvoch hlavných dôvodov: extrémne nízka intelektuálna a hodnotová
kvalita lídrov postzápadného sveta .) No globálnej ekonomickej a sociálnej katastrofe, čiže totálnemu
kolapsu sa nevyhneme. Ján Semaňák sa pýta kolaborantov – zločincov proti ľudskosti v našej vláde a
Prezidentskom paláci, prečo tak úporne počúvajú nariadenie ultraglobalistov cez WHO a
farmagiganty. Čo im sľúbili, za koľko si ich kúpili? Za akú cenu zapredali vlastný národ? Už majú
všetci pokúpené ranče za 800-tisíc v Austrálii ako Richard Sulík? Nevedia, že Austrália je prvá, ktorá
zavádza fašizmus, majú vybudované koncentračné tábory, kde sú už dnes pozatváraní neočkovaní
ľudia? Niektorým guvernérom na skúšku už dali absolútnu moc – cez tzv. Hitlerov zmocňovací zákon
– môžu s ľuďmi robiť, čo chcú – uväzniť, zastreliť, zhabať majetok – uvedomujú si vôbec títo
„sulíkovci“, že oni budú prví na rade, buď slúžiť medicínsko-fašistickému systému, alebo smrť?“

Optimálny a revolučný scenár boli zavrhnuté pre extrémne nízku intelektuálnu a hodnotovú kvalitu
lídrov postzápadného sveta…

Ale my máme kádre, ktoré sú schopné zrealizovať revolučný scenár optimálnou cestou!

Vy, čo ste zapredali vlastný národ, i vy, ktorých si svojho času kúpili účasťou na budúcej rozkrádačke
národného majetku vo forme privatizácie, vám všetkým ponúkam na rozdiel od Číny aj tretiu
možnosť: Umožnite kádrom, ktoré sú schopné zrealizovať na Slovensku revolučný scenár
optimálnou cestou, tento štát – Slovensko riadiť!!!

Zapíšte sa do dejín nielen Slovenska, ale celého sveta, nie ako vláda, ktorá zapredala vlastný národ,
zapíšte sa nie ako rozkrádači, ktorých si kúpili účasťou na rozkrádačke národného majetku vo forme
privatizácie, ale zapíšte sa ako zlomová vláda a oligarchovia, ktorí umožnili  zrealizovať na
Slovensku revolučný scenár optimálnou cestou!

Odštartujte cestu realizácie tejto vízie:
https://oracle911blog.wordpress.com/2020/12/21/vizia_21-12-2020-mig-a-kolektiv/, následne
rozpracovanej v sérii článkov Za právne a sociálne spravodlivý štát, zverejnených na
https://oracle911blog.wordpress.com/

Pretože:

Liberáli? Socialisti? Republikáni! https://www.hnutie-republika.sk/stanovy/  – každý môžete byť
prínosom pre Slovensko bez ohľadu nato, či ste liberáli, či ste socialisti – hlavne nech pracujete
pre Slovenskú republiku!

Je to ponuka, ktorá sa neodmieta! Je to SNP II a generálny štrajk v jednom tým najoptimálnejším
spôsobom, kde všetci máte možnosť, bez ohľadu na stranícku príslušnosť, vytvoriť niečo ako Národný
front, obnovujúci suverenitu Slovenska – právne a sociálne spravodlivý štát.

   Tak čo, Igor, vyvesíš tie vlajky na Matúšovu vežu Trenčianskeho hradu? Ty už vieš kedy,
a ak nie, tak sa už (možno) aj Niekto nájde, čo Ti to pošepne…

Čo za to? Minimálne, že Ťa matrica a egregor, čo si do nich neuvážene(?) vstúpil, nezomelie. Plus
niečo navyše: Nie, nestaneš sa týmto novým pánom Váhu a Tatier (sám si povedal, že byť premiérom

https://oracle911blog.wordpress.com/2020/12/21/vizia_21-12-2020-mig-a-kolektiv/
https://oracle911blog.wordpress.com/
https://www.hnutie-republika.sk/stanovy/


Ťa nebaví, navyše skutočným pánom Váhu a Tatier môže byť len jeden – skutočný Matúš Čák
Trenčiansky) no rola toho, ktorý má dovolené povedať to, čo iný nesmie, či sa neodváži ako
doživotný nevolený poslanec parlamentu, aby si nastavoval nielen poslancom, ale aj národu zrkadlo,
je pre Teba stvorená.
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